
Utredning av lyntog fram til Ålesund i kommende 
stortingsperiode.  
I ei tid som krever mer klimavennlig samferdsel, er det på tide å sette lyntog på 
dagsorden. 

Bygging av jernbanelinje for lyntog vil skape arbeidsplasser. Vi har beregninger 
som viser at det er fullt mulig både praktisk og økonomisk å bygge trasé for lyntog 
mellom Ålesund-Oslo-Trondheim via Gudbrandsdalen. Beregnet ut ifra tallet på 
gods og reisende mellom Ålesund og Oslo/Trondheim vil bygging av linje og 
etablering av lyntog være betalt ned over 30 år.  

Ferdig bane vil medføre betydelige miljømessige fordeler. Bruken av fly mellom 
Ålesund/Molde og Oslo vil bli sterkt redusert. Store deler av eksporten fra Møre og 
Romsdal vil kunne flyttes over på bane. Særlig fiskeindustrien er avhengig av rask 
transport. Dermed vil det gå langt mindre tungtransport gjennom Romsdalen. Med 
lyntog på plass blir utslipp av klimagasser sterkt redusert. Også reiselivsnæringen 
vil tjene mye på å kunne tilby lyntog til turistene.  

Møre og Romsdal Venstre vil være med på å bygge det nye Norge etter 
oljealderen. En utbygging av jernbanen vil sette mange hender i arbeid og bidra til 
positiv og bærekraftig nærings- og samfunnsutvikling både på kort og lang sikt. 

Møre og Romsdal Venstre. 

 

 


